

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

NATIONAL SCHOOL OF LOCAL
ADMINISTRATION (NASLA)

Tel : 233 32 20 44
Fax : 233 32 20 45



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE-WORK-FATHERLAND

NATIONAL SCHOOL OF LOCAL
ADMINISTRATION
(NASLA)

Buea, the 12 JAN 2022

00000085 /C/NASLA/DG/DGA/DF/CFI Adm. 2/a

COMMUNIQUE

The Director General of the National School of Local Administration (NASLA), hereby informs those interested in the Call for Applications No.1497/CA/NASLA of 9 November 2021, for the selection of three hundred and ten (310) In-service Trainees that the deadline for the reception of application files has been postponed to **Friday, 29 April, 2022.**

This postponement is due to the need, on the one hand, to evaluate the first edition of In-service training, which ends at the end of January 2022, and, on the other hand, to use the results of this evaluation to improve the training offer in question.

However, the procedures relating to the admission, the composition and submission of the application files remain unchanged and available at the NASLA Campus in Buea, at the Regional Delegations of the Ministry of Decentralization and Local Development, and on the NASLA Website: www.nasla.cm.

An account entitled **NASLA-PADDEL** has been opened in the BICEC Books for the payment of application fees, at the following number: 10001 06842 3395004 2001-76.

CC. :

- NASLA/DF/CELCOM ;
- ALL MINDDEVEL REG DEL ;
- NOTICE BOARD/CHRONO.



The Director General
Le Directeur Général

Tamjiliku E. Bayee
Senior Administrative Officer



Buea, the **12 JAN 2022**

00000085 /C/NASLA/DG/DGA/DF/CFI Adm. 2/1

COMMUNIQUE

Le Directeur Général de la National School of Local Administration (NASLA) informe le public intéressé par l'Appel à Candidatures N°1497/AAC/NASLA du 09 novembre 2021 pour la sélection de trois cent dix (310) stagiaires de la formation continue à la NASLA, que la date limite de recevabilité des dossiers de candidature est repoussée au **Vendredi 29 Avril 2022**.

Ce report est dû à la nécessité de procéder préalablement à l'évaluation de la première édition de la formation continue qui s'achève à la fin de ce mois de janvier 2022, d'une part, et d'utiliser les résultats de cette évaluation pour améliorer l'offre de formation en cause, d'autre part.

Néanmoins, les modalités relatives à l'admission, à la composition et au dépôt des dossiers restent inchangées et disponibles sur le Campus de la NASLA à Buea, dans les Délégations Régionales du Ministère de la Décentralisation et du Développement Local et sur le site web de la NASLA : www.nasla.cm.

Le compte bancaire ouvert dans les Livres de la BICEC pour le versement des frais de dossier est le suivant : **NASLA-PADDEL 1000106842 3395004 2001-76**.

Copies. :

- NASLA/DF/CELCOM ;
- TOUS DEG REG/MINDDEVEL;
- ARCHIVES/CHRONO.



**The Director General
Le Directeur Général**

Eanyitiku E. Baye
Administrateur Civil Principal